
ZAJEDNICA KULTURNO-UMJETNIČKIH UDRUGA 
VARAŽDINSKE ŽUPANIJE

ZAPISNIK

Sa 2. sjednice Upravnog odbora ZKUU Varaždinske Županije održane 21.04.2007. godine u
O.Š. Gustav Krklec u Maruševcu, s početkom u 18 sati. 

Na sastanku su bili članovi Upravnog odbora Dražen Zlatarek, Darko Kaselj, Krunoslav
Sokol, Zlatko Peharda, Davorin Sabljak, tajnik Pjerino Hrvaćanin i kao domaćin predsjednica
KUD-a Klaruš iz Maruševca gđa. Ana Rehvald. Opravdano je izostao član U.O. Darko Auker.

Predsjednik Upravnog odbora g. Dražen Zlatarek otvorio je sjednicu, pozdravio sve prisutne,
utvrdio je postoji kvorum za pravomoćno donošenje odluka, predložio je za zapisničara g.
Pjerina Hrvaćanina i predložio je sljedeći dnevni red, koji je i prihvaćen.

1. Izvješće sa 4. Županijske smotre kazališnih amatera
2. Izvješće sa 4. Županijske smotre puhačkih orkestara
3. Novosti iz rada ZKUU Varaždinske Županije
4. Razno

AD. 1.)

Smotri kazališnih amatera ZKUU VŽD Županije odazvale su se tri naše udruge KUD Cestica,
KUD "Lepoglavski pušlek" i KUD "Klaruš" Maruševec, te kao gosti KUD "Kaštel" iz
Pribislavca. Zbog pravila Hrvatskog sabora kulture smotra nije bila natjecateljska, jer nije bilo
najmanje pet prijavljenih udruga, ali je smotru pratio g. Tomislav Lipljin, koji je po završetku
programa održao i sastanak sa svim sudionicima, na kojem je dao svoju ocjenu smotre i
komentar viđenih predstava.
Zaključeno je da KUD Cestica treba hitno dostaviti troškovnik smotre, kako bi se mogla
izvršiti potrebna refundacija troškova.

AD. 2.)

Na smotri puhačkih orkestara ZKUU VŽD Županije sudjelovali su sljedeći orkestri: "Sv.
Martin" Limena glazba Breznički Hum, Limena glazba Lepoglava, Puhački orkestar Grada
Ludbrega i Gradski puhački orkestar KUD HŽ Varaždin, te kao gosti Limena glazba Belica iz
Međimurske Županije. Smotra je bila natjecateljska, a ocjenjivao ju je prof. Šime Vulelija.
Zaključeno je da KUD HŽ Varaždin takođe hitno dostavi račune za nastale troškove, kako bi
se oni mogli platiti.

Na kraju je u raspravi izneseno i mišljenje da se smotre moraju još bolje prezentirati u
javnosti, da se prije njihovih održavanja sazovu konferencije za novinare, koji bi potom i sami
to bolje popratili u svojim listovima.
Sve smotre su snimljene i bit će snimane i dalje, a prijedlog je da ZKUU  sama bude izdavač
svih DVD-a sa smotri, koje bi potom mogle koristiti sve članice.

AD. 3.)

Pod tom točkom predsjednik je podsjetio članove Upravnog odbora na sve aktivnosti koje su
provedene od 06. travnja. Tako je uveden jedan termin u tjednu, ponedjeljkom od 18 do 19



sati, kad će tajnik biti na raspolaganju svim članicama ZKUU, koje se mogu javljati na
tel/fax. 300 311, ili pak mogu predstavnici udruga, kao i svi zainteresirani sami doći u ured
ZKUU u Kratkoj 1., na drugom katu i neposredno riješiti sva pitanja koja su od njihovog
interesa.
Profunkcionirale su i službene stranice ZKUU, na kojima su javno prezentirane sve
informacije iz rada nadležnih tijela Zajednice.

AD. 4.)

Članovi Upravnog odbora razmotrili su situaciju oko nadolazećih smotri. Zaključeno je da se
pod hitno treba prići realizaciji smotre zborova. Stoga će se sazvati kolegij za zborove,
predloženo je da termin smotre bude 16. lipanj, a propozicije će se proslijediti svim udrugama
koje imaju zborove. Smotra bi se održala u Glazbenoj školi u Varaždinu.
Smotra folklora održala bi se 21. i 22. listopada i rezerviran je termin u HNK Varaždin, no i tu
treba sazvati kolegij.
Također je naglašeno da se sve udruge još jednom kontaktira kako bi poslale svoje podatke
tražene u upitniku i anketi. Naime, intencija je Upravnog odbora da se vidi stvarno stanje
unutar Zajednice, koje udruge su doista aktivne i da se ažuriraju matični podaci udruga.
Članovi Upravnog odbora trebaju do sljedeće sjednice pripremiti svoje prijedloge kriterija za
raspodjelu predviđenih sredstava Udrugama, nakon čijeg bi se usuglašavanja izvršio dio
transfera.
Sjednica je završila u 18 i 50, a potom su članovi Upravnog odbora prisustvovali 6.
međunarodnoj smotri folklora. 
Zaključeno je da će održavanje sjednica kod pojedinih udruga biti i nadalje praksa, kako bi se
svi članovi Upravnog odbora bolje upoznali sa ostalim članicama Zajednice.

Tajnik ZKUU:

Pjerino Hrvaćanin, prof.


